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Kista busstorg har blivit en otrygg plats som behöver rustas upp för att öka 

tryggheten. Vilka strategier för preventiva åtgärder som finns och huruvida 

man har för avsikt att bygga bort den oro både boende och Polisen känner 

kring området är dock okänt.  

 Sedan många år har det funnits planer på att bygga om Kista T-banestation 

inklusive busstorget.  Det har talats om att bygga in hela området och att 

utveckla det med mer öppna ytor och handel samt betydligt ljusare. 

 Sen ett par år finns en lokal samarbetsgrupp – den s k busstorgsgruppen – 

där stadsdelen, KSC, Citycon, Micasa fastigheter och polisen ingår. Från 

början handlade det om hur tryggheten på torget kunde utvecklas men ganska 

snart blev det en grupp för också stora, mer långsiktiga frågor. 

 Förutom Stockholms stad så äger också Stockholms läns landsting samt 

Citycon mark och fastigheter i området vilket innebär att staden inte på egen 

hand kan fatta beslut och ansvara för en eventuell byggnation. Däremot borde 

staden ta initiativ till att påskynda samtal för att så snart som möjligt komma 

tillskott med ett beslut.  

I det korta perspektivet borde staden sätta in relevanta trygghetsskapande 

åtgärder i och omkring Kista Busstorg.  
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Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 

borgarråd: 

 

1. Vilka åtgärder planerar du för att öka tryggheten kring Kista busstorg? 

2. Planerar du att ta kontakt med de övriga fastighetsägarna?  

3. Vad finns det för planer för en förbättrad belysning som ett sätt att öka 

tryggheten? 

4. Vilka etableringar planera du kring busstorget för att öka aktiviteterna 

där? 

5. Vilka åtgärder planeras tillsammans med polis och väktare för ökad 

trygghet? 

 

Stockholm den 12 september 2016 

 

 

Bo Sundin 


